



新加坡安海公會

AN HAI ASSOCIATION

38 Lorong 28 Geylang Singapore 398442 Tel: (65) 6744 5370 Fax: (65) 6748 2634
Email: info@sg-anhai.org Website: www.sg-anhai.org

□-12-2021

致敬：各位會員們 Dear Members

冬至礼包 Winter Solstice Gift Pack

祝大家平安健康。 We wish everybody safe and healthy.

我们订在 12 月 18 日（星期六）及 12 月 19 日（星期日）上午 10 时至下午 5 時在会所分发包含了安海面线和\$20 礼卷的礼包给每个会员。各位如有意领取礼包请在 16-12-2021 日或以前把姓名及领取时段 WhatsApp 到 **96385973** 以便安排。希望这会給即將來臨的冬至帶來多些节日气氛讓人倍感溫馨。

We have prepared for a gift pack for each member. Each gift pack consists of a \$20 gift voucher and a box of An Hai Mee Suah. Gift Pack collection is scheduled for **10am-5pm 18-19 Dec 2021**(Sat & Sun) at the association premise. Interested members, please reply by **16 Dec 2021** via WhatsApp to **96385973** giving your name and preferred collection time. We will then inform you a time slot for you to collect the gift pack. We hope this will bring more festive mode and warmth to members.

祝福各位冬至快乐!新的一年会更好!

We wish you happy winter solstice and a better year ahead.

新加坡安海公會 An Hai Association